
 

 
FORBUNDSSTYRET 

 
FS – Protokoll  

 
Møtested Ullevål Stadion   Fordeling Forbundsstyret 
Dato 06.02.2024  Kopi  
Møtestart Klokken 08:00   Møtenummer 01/24 
Møteslutt Klokken 16:00  Antall sider 11 
  
Innkalte Cato Bratbakk 

Linda Myrset Dønnem 
Rune Lilledahl 
Noel Pedersen  
Embla Benedicte Gudbrandsen 
Marianne Fredbo 
Anne-Mari Gulbrandsen Moen 
Bjørn Wirum (frem til 10:30) 

Forfall  
  
Fra 
Administrasjonen 

GS 

  
 
 
Agenda: 

1. Godkjenning av dagsorden 
2. Orienteringer og Fremtidige aktiviteter 
3. Saksbehandling 
4. Eventuelt 
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1. Godkjenning av dagsorden  
Referat ligger vedlagt  

2. Orienteringer og fremtidige aktiviteter 

Orienteringer 

Sak Kommentar Vedlegg 

SvU SVU har hatt utvalgsmøte via Teams 
07.01.2024. 
 
SVU har invitert Dommerutvalget og 
Lovutvalget til Ullevål 05.02.2024.  
Hensikten med møtene er å styrke det gode 
samarbeidet mellom SVU og utvalgene, 
spesielt med tanke på 
mesterskapsgjennomføring. Utvalgene har 
et felles mål: «mesterskap og mønstringer 
til det beste for utøverne». 
God kontroll på alle LÅMØ arrangørene. 
Innbydelser blir lagt ut i januar. 
SVU fremmer ingen saker til behandling i 
FS.  

•  

DU   •  

OW  •  

StU  
 

•  

VpU 30.01 ble det avholdt et digitalt møte med 
utvalget hvor alle de aktive 
vannpoloklubbene stilte. Her ble det 
snakket litt organisatorisk om vannpolo 
under svømmeforbundet, status rundt 
trener- og dommerutvikling, og hvordan 
skape bedre kvalitet på kamper og 
turneringer i fremtiden. Det arrangeres nå 
et forbundsdommerkurs med 5 deltakere 
og det vil bli arrangert et kretsdommerkurs 
under kompetansehelga. Møte hadde 
rundt 40 deltakere og åpnet opp for gode 
diskusjoner om anleggsproblematikken og 
videre ønsker for utvikling innenfor 
vannpolo miljøet. Det er ønskelig fra vpu at 
et lignende møte også skal holdes til 
høsten. 

•  

MaU  •  

AU  •  

PU Parautvalg status: 
Åpen klasse for alderen 9-12 år er 
godkjent, og parautvalget ser på dette som 
et tiltak for bedre inkludering og en 

•  
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Sak Kommentar Vedlegg 

mulighet for at opplæringsdeltakere i 
større grad blir med over i treningsgrupper 
i klubbene. I 2024 har Kongepokal blitt 
godkjent til para.  
Det jobbes i parautvalget med å lage en 
enkel innbydelses-veileder for inkludering i 
og rundt stevne for parautøvere, 
støtteapparat og publikum. Den er ferdig 
innen april. Videre saker som ikke er 
avklart er ønske om kval.krav på NM 
Ungdom til 175%. Og parautvalget ønsker 
flere øvelser tilgjengelig på NM senior.  

Internasjonalt  Møte i det nordiske svømmeforbundet ble 
avholdt fredag 26. januar i Athen.  
Agenda for møte var status for LEN 
kongressen på lørdag og gjennomgang av 
innsendte kandidatliste til posisjoner i 
styret. Godkjennelse av å opprette et 
offisielt Nordisk mesterskap for Artistisk 
svømming og Nordic Education group, 
etter anbefaling fra GS møte i januar. 

  
LEN European Aquatics valg på kongress i 
Athen 27 januar. Valget gikk uten 
dramatikk og President Antonio Silva (POR) 
ble gjenvalgt. Vi er glade for at Christer 
Magnusson (SWE) ble gjenvalgt som 
visepresident, Pia Johansen (DEN) og Rókur 
Jakupsstovu (FRO) ble gjenvalgt som 
styremedlemmer. Pia Zätterström (SWE) 
ble valgt inn i Aquatics Integrity Unit. 

•  

Regnskap 2023 • I rapporten «mangler» avkasting på 
Arctic 530.000.- og «adm. gebyr» på 
Svøm Stavanger og Svøm Bergen 
(260.000)  

• Revisjon avtalt uke 17  
 

• Regnskapsrapport pr 31.12.23 

Budsjett 2024 • Post 2 tildeling 2024 kr. 10.032.942.- 

• Post 3 tildeling 2024 kr. 7.077.911.- 

• Post 4 tildeling 2024 kr. 1.900.000.- 
svømming 

• Post 4 tildeling 2024 kr. 1.500.000.- 
para svømming  
A-Stipend Fredrik Solberg 160.000.-  
B-Stipend Henrik Christiansen 95.000.- 
U-Stipend Ingeborg V. Løyning 80.000.- 
U-Stipend Jon Jøntvedt 80.000.- 
U-Stipend Nicolas Lia 80.000.- 

• Tildeling Post 2 og post 3 for 
2024 

• OLT tildelinger 2024 
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Sak Kommentar Vedlegg 

Flyte 

Status Flyte januar 2024 
Mia Bergmann ansatt som ny daglig leder 

fra 1. januar 2024. 

Siv Jensen fortsetter som politisk rådgiver i 

20% stilling. 

Regjeringen har vedtatt en nullvisjon som 

gjelder alle drukningsulykker. Tidligere var 

det nullvisjoner for yrkes- og fritidsbåt, nå 

er også alle fritidsaktiviteter inkludert. 

Innspillsmøte til handlingsplanen for 

nullvisjon er gjennomført (Linda og Tore 

deltok). 

Det er etablert en arbeidsgruppe med 

representanter fra alle relevante 

departementer ifølge Ole Henrik Krat 

Bjørkholt, statssekretær i Helse- og 

omsorgsdepartementet (Ap) (under debatt 

på Flytekonferansen 24). 

Innspill til Statsbudsjettet 2025 er sendt 

oktober 2023. Her håper man at Flyte blir 

bevilget midler til drift. 

Flyte utvikler konseptet «Vannsikre 

kommuner» etter inspirasjon fra 

tilsvarende konsept i Sverige og 

«Trafikksikker kommune» fra Trygg trafikk i 

Norge. Et av områdene i konseptet er 

svømmeopplæring. Jan er leder for 

arbeidsgruppen for å sikre at kravene til 

svømmeopplæring blir ivaretatt. 

 
 

NSF adm.   • Status Virksomhetsplan 2022-25 

• Prosess ny Virksomhetsplan 2025-28 

• NSF deltar i utvalg sammen med 
Fotball, Håndball, Ski, Gym og Turn, 
Basket, Golf og Friidrettsforbundet for 
følge opp Idrettstingvedtak sak 18.1: 
Tiltak mot økonomiske barrierer. Det 
skal iverksettes en oppdatert 
kartlegging av de største 
kostnadsdriverne i idretten. Arbeidet 
vil være knyttet opp mot det nasjonale 

• https://svomming.no/forbundet
/om-
forbundet/virksomhetsplan-for-
norges-svommeforbund/ 
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Sak Kommentar Vedlegg 

tiltaksplanen mot økonomiske 
barrierer. Deloitte skal bistå utvalget i 
arbeidet våren 2024.  

• NSF har mottatt 30.000 USD fra World 
Aquatics til følgende prosjekt.  
- Kvinnelige trenere  
- Utøver utdanning 

Diverse • Den første LEN European Aquatics 
Learn to Swim-konferansen fant sted 
11. og 12. november i Jurmala, Latvia. 
Konferansen mål var å lansere et felles 
rammeverk for svømmeopplæring og 
erfaringsutveksling på tvers av 
landegrensene. God deltagelse fra hele 
Europa og fra Norge stilte President 
Cato Bratbakk og Jan Kjensli. 

• Idrettsgallaen, Trondheim. 
Idrettsgallaen ble i år arrangert i 
Trondheim. Arrangementet startet 
allerede fredag 5.januar og det var 17 
ulike arrangement i løpet av helgen for 
ulike målgrupper. Idrettfesten er blitt 
en viktig møteplass for idretten og 
idrettspolitikere. Årets tema og fokus 
var økonomi som barriere på hoved-
seminarene. Svømmeforbundet var 
representert med president, 
visepresident og ungdomsrepresentant 
som deltok på unge ledere-samling. 
  
Nettverkssamling for unge 
idrettsledere Trondheim 2024: Temaet 
for helgen var inkludering og hvordan 
skape en inkluderende idrett. Med 
foredragsholdere som snakket om 
inkludering vs. integrering, norsk 
spillemiddelordning og støtte av den 
norske idrettsmodellen, utenforskap 
og hvordan få gjennomslag, så var 
helgen til stor inspirasjon. Under 
samlingen ble det skrevet et brev til 
KUD med innspill til 
handlingsplanen for økt deltakelse i 
norsk idrett, her ble bygging av 
fremtidsrettede anlegg trukket frem 
som et tydelig tiltak. I tillegg til at det 
også i fellesskap ledet av 
arrangørgruppen ble skrevet en 

•  
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Sak Kommentar Vedlegg 

resolusjon til idrettsstyret hvor de ble 
utfordret på sin kommunikasjon mot 
det å rekruttere medlemmer, da 
spesielt med tanke på rekruttering av 
mennesker uten norsk/engelsk eller 

lese-/skrivekunnskaper.  
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Fremtidige aktiviteter 
 

 
2024 

Måned Dato Beskrivelse Ansvarlig 

Januar  06 Idrettsgalla, Trondheim President + Visepresident + 

Embla på nettverkssamling 
for unge idrettsledere 

 10-11 Nordisk GS møte, Helsinki  GS 

 24-25 Drukningskonferansen, Flyte, RS Noatun Horten Visepresident + Jan K. fra 
adm.  

 27  European Aquatics congress, Athen Hellas President + Visepresident 

Februar  02-18 World Aquatics Championships, Qatar, Doha President 

 06 FS møte Ullevål Stadion 11-17.00 FS 

Mars 09-10 Landsstevnet, Trondheim  President + Marianne F. 

 12 FS møte Teams 15.30 – 17.30 FS 

 15-17  Zeekit LÅMØ Nord, Tromsø  

  Zeekit LÅMØ Midt, Levanger   

  Zeekit LÅMØ Øst, Oslo Speed/Lambertseter 
Manglerud Bad 

Noel 

  Zeekit LÅMØ Vest, Førde  President 

  Zeekit LÅMØ Sør, Sandefjord Marianne F.  

April 12-14 BSF, AdO, Bergen  President  

 19-20 FS møte Thon Hotell Gardermoen 17.00-20.00  FS  

 20-21 Kompetansehelgen, Thon Hotell Gardermoen FS 

 21-27 EM para, Madeira, Portugal  

 26-28 NM Masters, Narvik   

Mai    

 01-05 Bergen Open, AdO Arena President + Bjørn W. 

 15 FS møte Teams 15.30 – 17.30  

 24-26 Zeekit ÅM Nasjonal finale, Kristiansund   Visepresident 

 31-02 Ledermøte NIF, Ålesund President, visepresident + GS 

Juni 01-02 NM Vannpolo AdO Arena  Embla  

 27-30 EM Langbane, Beograd President  

Juli 04-07 NM Langbane Bergen  President  

 26-11 Olympiske leker, Paris President  

August 30 FS – Møte 10.00 – 15.00, Thon Lillestrøm FS + GS 

 30-01 Trener og lederkonferansen, Thon Lillestrøm FS + GS 

 29-31 NIPA - Ørland  

 28-08 Paralymiske leker, Paris  President  

September    

Oktober  FS-Møte 15.30-17.30 Teams FS + GS 

 18-20 NM ungdom Svømming, Ullensaker  

  NM Junior Stup  

 25-27 Nordsjøstevnet 2024, Stavanger  

  NM Senior Vannpolo   

November  FS – Møte 15.30 – 17:30 Teams  FS + GS 

 14-17  NM Kortbane Svømming, Bodø  

  NM Senior og landsfinale Stup  

Desember 10-15 VM Kortbane, Budapest, Ungarn    
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3. Saksbehandling 

Protokoller 
Saksnummer FS2024-01-01 Saksnavn Protokoller 

Beskrivelse Vedlegg Merknad 

FS • Protokoll FS 07-23 • Godkjent 

DU • Protokoll 01-24 • Tatt til etterretning  

VPU • Protokoll 18-23 + budsjett 2024 • Tatt til etterretning 

STU  •  • Tatt til etterretning 

SVU • Protokoll 07 – 08-23 

• Rapport fra Swim Open Stockholm 

• Protokoll 01-24 

• Tatt til etterretning 

• Tatt til etterretning 

• Tatt til etterretning 

AU •  •  

MaU •  •  

PU • Protokoll 01-24 • Tatt til etterretning 

LU •  •  

PU •  •  

OW •  •  

 
 

Innmeldte saker 
 

Saksnummer FS2024-01-02 Saksnavn Retningslinjer for 
konkurransedrakter for 
svømming – prøveordning 

Vedlegg  

Skrevet av GS  Økonomisk ramme  

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

Retningslinjer for konkurransedrakter for svømming – prøveordning 
 
Hei dere i Forbundsstyret (FS), Godt Nyttår! 
  
Før Forbundstinget i 2022 ble det gitt en midlertidig aksept fra FS på en prøveordning for 
bruk av drakter som dekker mer av kroppen på bakgrunn av religiøse/medisinske årsaker. 
  
Dommerutvalget (DU) får en del henvendelser om dette vedtaket og om det fortsatt er 
gjeldende. Vi har overdommere som utøver ulik praksis her og vi vil gjerne at våre 
svømmere skal behandles likt i hele landet.  

  
 
Legger ved link her fra forrige prøveordning: https://svomming.no/nyheter/proveordning-
konkurransedrakter-svomming/ 
  

https://svomming.no/nyheter/proveordning-konkurransedrakter-svomming/
https://svomming.no/nyheter/proveordning-konkurransedrakter-svomming/
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Vi kan ikke finne noe vedtak på en behandling av denne under siste Forbundsting. Er det 
gjort en evaluering av prøveordningen som tilsier at den ikke skulle videreføres? Hvis 
ikke, kan en løsning være at FS gir en ytterligere prøveordning til neste Forbundsting slik at 
retningslinjene kan publiseres og fungere som gjeldende rett inntil da? 
  
Hører fra dere. 
  
Med hilsen  
Anneline Vassbakk løyning 
Leder DU NSF 

Styrets 
beslutning 

FS vedtok å forlenge prøveordningen til neste Forbundsting. FS ber Dommerutvalget 
komme med evaluering av ordningen i forkant av neste Forbundsting i 2025 for å vurdere 
en regelendring. 

 
 
 
 
 

Saksnummer FS2024-01-02 Saksnavn Arctic Asset Management 

Vedlegg  

Skrevet av Rune Lilledahl Økonomisk 
ramme 

MNOK 15,0 

Inntekter Forventet avkastning på investert kapital 

Frister Snarest 

Kort 
beskrivelse 

NSF investerte i april 2015 MNOK 8,0 gjennom Arctic Fund Management (i dag Arctic 
Asset Management (AAM)). Pengene ble investert i fondet Arctic Nordic Investment 
Grade – rettet mot det Nordiske obligasjonsmarkedet, ratet som minimum BBB+ og 
bedre. Avkastningen pr. 13.12.2023 har vært på ca. 20%, med en bokført verdi på 
MNOK 9,6. FS etablerte et utvalg, bestående av President Cato Bratbakk og 
styremedlemmene Noel Pedersen og Rune Lilledahl, hvor mandatet var å vurdere 
risikoprofilen på eksisterende engasjement og eventuelt se på en økning i 
investeringsrammen. 
Utvalget har hatt flere møter med Lars Christian Hagen i AAM.  
Vi har vurdert alle fondene som AAM tilbyr, i ulike portefølje sammensetninger og 
hvor risikoprofil har vært sentralt. Utvalget anbefaler at deler av porteføljen plasseres 
i fondet Arctic Return. Vi ønsker fortsatt at porteføljen skal være rettet mot det 
Nordiske obligasjonsmarkedet, og ikke mot aksjemarkedet. Arctic Return retter seg 
mot Nordiske selskaper ratet BBB- og bedre. Dette betyr en liten risikoøkning i forhold 
til Arctic Nordic Investment Grade. Arctic Return har historisk stått seg godt i et 
uendret rentemarked mens Arctic Nordic Investment Grade har historisk stått seg 
godt ved en rentenedgang. 
Utvalget anbefaler derfor at NSF v/GS får fullmakt til å gjøre ytterligere 
investering/avsetning av Forbundets egenkapital (EK). Ut over den bokførte verdi pr. 
13.12.2023 på ca. 9.6 MNOK, foreslås det en ytterligere avsetning av EK som overføres 
til investering, slik at total investering nå utgjør 15 MNOK.  
Utvalget anbefaler følgende fordeling: 

• Arctic Nordic Investment Grade: NOK 10.500.000 (70%) 
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• Arctic Return:                                  NOK    4.500.000 (30%) 

En slik porteføljefordeling forventes, i dag, å gi en årlig avkastning på 5,2%. 
Til sammenligning hadde de to fondene følgende avkastning pr. 08.11.2023: 

• Arctic Nordic Investment Grade: 3,9% 

• Arctic Return:                                  5,2% 

Anbefalt investeringsperiode for begge for fondene er 3 år. Utvalget anbefaler at det 
tas en ny vurdering av porteføljen i løpet av en 3-5 års periode. 
Begge fondene er likvide og kan innløses umiddelbart, dersom det skulle oppstå et 
behov for likvide midler.  

Styrets 
beslutning 

NSF v/GS får fullmakt til å gjøre ytterligere investering/avsetning av Forbundets 
egenkapital (EK). Ut over den bokførte verdi pr. 13.12.2023 på ca. 9.6 MNOK, foreslås 
det en ytterligere avsetning av EK som overføres til investering, slik at total investering 
nå utgjør 15 MNOK.  
Utvalget anbefaler følgende fordeling: 
Arctic Nordic Investment Grade: NOK 10.500.000 (70%) og Arctic Return:                              

NOK    4.500.000 (30%) 

 
 
 
 

Saksnummer FS2024-01-03 Saksnavn Søknad om økonomisk støtte 
internasjonal  

Vedlegg - Søknad og budsjett fra Lambertseter SK 

- Søknad og budsjett fra Rogaland Svømmekrets / Norsjøstevnet 2024 

- Søknad og budsjett fra Bergen Open 2024 

- Søknad og budsjett fra BSF 2024 

Skrevet av GS Økonomisk 
ramme 

Ramme på 500.000.-  

Inntekter  

Frister Søknadsfrist 15.01.2024 

Kort 
beskrivelse 

 

Styrets 
beslutning 

FS vedtok følgende tildeling for 2024. Rogaland Svømmekrets/Nordsjøstevet kr 
150.000.-, Bergen Open/Stevne Bergen kr 150.000.-, Bergen Swim Festival 150.000.- 
og Lambertseter Open kr. 30.000.-  
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Saksnummer FS2024-01-04 Saksnavn Retningslinjer for tildeling av 
H.M. Kongens pokal – svømming 
/paraklasse 

Vedlegg - Retningslinjer for tildeling av H.M. Kongens pokal – svømming /paraklasse 

Skrevet av GS Økonomisk 
ramme 

10.000.- 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

 NSF har fått innvilget kongepokal i klassen svømming para. Vedlegg er utarbeidet av 
parautvalget og forankret med sportslig ledelse i forbundet.  

Styrets 
beslutning 

Retningslinjer for tildeling vedtatt.  

 
 
 

Saksnummer FS2024-01-05 Saksnavn Forlengelse av kontrakt 
Landslagssjef Svømming 

Vedlegg  

Skrevet av President  Økonomisk 
ramme 

 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

Kontakten til landslagssjef svømming går ut 31.10.24, FS ønsker å forlenge denne 
avtalen til 31.12.2024.  

Styrets 
beslutning 

Kontrakten forlenges til 31.12.2024. 

 
 
 

Saksnummer FS2024-01-06 Saksnavn Virksomhetsplan 2025-2028 

Vedlegg  

Skrevet av GS  Økonomisk 
ramme 

 

Inntekter  

Frister  

Kort 
beskrivelse 

Det er på tide å starte arbeidet med ny virksomhetsplan. Gjennomgang av tidslinje 
mot en ferdig plan til Forbundstinget i 2025. Konstituering av arbeidsgruppe som skal 
bestå av 3 personer fra forbundsstyre og 2-3 personer fra administrasjon.   

Styrets 
beslutning 

Tidslinjen gjennomgått og vedtatt.  FS blir representert med President, Embla 
Gudbrandsen og Anne-Mari Gulbrandsen Moen. 

 
 


